
Zápis ze schůze ČMKCHB oblast č.1 

8.3.2024 Podlešín 

Seznam přítomných viz. prezenční listina 

• Aktivista oblasti V. Rajniš přivítal všechny přítomné, poděkoval za hojnou účast a 
prohlásil schůzi za usnášení schopnou 

• V. Rajniš zrekapituloval proběhlé akce za rok 2023 
• O. Buršík a V. Rajniš seznámili členy s děním v klubu 

o situace s ČMKÚ, ČMKJ 
o objevení epilepsie v chovu BB 
o závěry schůze aktivistů s výborem 

• Proběhla volba aktivisty oblasti na další pětileté období, byl zvolen V. Rajniš 
• Proběhla volba delegátů na konferenci, za oblast jsou nominováni: Václav Rajniš, 

Miroslav Šíma, Michal Růžička, Břetislav Jemelka st. náhradník Ing. Pavel Straka 
• Volba kandidátů do výboru: byl zvolen Ota Buršík (matrikář, pokladník) 
• Členové oblasti se dále domluvili na vyjádření podpory pro stávající členy výboru: 

Otu Buršíka, Ing. Luboše Vodolána, Ing. Marka Krause, Ladislava Varvařovského a 
Ing. Jaroslava Nerada 

• Nikdo z přítomných neměl zájem o kandidaturu do kontrolní komise  
• V. Rajniš apeloval na všechny přítomné, aby doplnili do aplikace www.cmkchb.cz 

informace o svých barvářích, výsledky ze zkoušek, výstav, výkaz dosledů. 
Vysvětlil důležitost těchto informací pro potřeby klubu. 

• Na rok 2024 jsou plánované následující akce: 
o Doubická stopa 26.-28.4.2024 
o Výcvikový den zámek Košťany 22.6.2024 
o Předběžné zkoušky na Skelné Huti 6.4. a 2.11.2024 
o Předběžné zkoušky zámeček Košťany při OMS Teplice 7.9.2024 

• Proběhlo projednání doporučení pro nové zájemce o členství v ČMKCHB, všichni 
splnili podmínky pro udělení doporučení (Fiala, Pánek, Havliš, Krebs, Zikmund) 

• Oblast č.1 navrhuje udělení čestného členství pro Břetislava Jemelku staršího a 
Miroslava Prchlíka 

• Diskuze: 
o vzhledem k nízké chovatelské základně HB padl návrh, aby se funkce 

poradce chovu pro HB sloučila s poradcem pro BB, případně aby poradce 
chovu pro HB byl zároveň výcvikářem klubu 

o Proč je v návrhu nových stanov možnost vzniku nové oblasti při žádosti 
15ti členů klubu. Delegáti na konferenci dostali za úkol, před 
odsouhlasením stanov zjistit, jestli je nutné, aby tento bod byl součástí 
stanov. 

• V. Rajniš poděkoval manželům Havlišovým za zajištění prostor pro konání schůze 
a za přípravu občerstvení. Následně popřál všem přítomným úspěšný rok 
s barváři a ukončil schůzi. 

http://www.cmkchb.cz/


 


